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Afdeling Rheden-Rozendaal 

Nieuwsbrief najaar 2016 

Geachte Leden, 

Het is alweer enige tijd geleden dat u 

geïnformeerd bent over de ontwikkelingen 

van onze afdeling. Daarom brengen wij u nu 

via deze nieuwsbrief op de hoogte. De 

afgelopen maanden heeft onze voorzitter 

Hans Elsenaar vele gesprekken gehad met de 

VVD afdelingen van de ons omringende 

gemeenten over de nieuwe 

organisatiestructuur van onze partij. 

In deze nieuwsbrief doen wij daar verslag van. 

Verder treft u in deze nieuwsbrief een verslag 

van onze wethouder Ronald Haverkamp en 

van onze fractievoorzitter Jaap Uithof aan. 

Tot slot vraag ik u de datum van de volgende 

Algemene Leden Vergadering in uw agenda te 

zetten: 

19 oktober 2016 om 20.00 uur 

Schoonoord, Velp 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Secretariaat VVD Rheden-Rozendaal 

Benno Liefstingh 

benno@liefstingh.nl 

Van de wethouder. 

 
Beste leden.  
Graag breng ik u als uw VVD wethouder op de 
hoogte van een aantal zaken die actueel zijn in 
de Rhedense politiek. 
 
Momenteel zijn wij volop bezig met het 
opstellen van de begroting 2017. Na een lange 
periode van bezuinigingen lijkt het tij zich te 
keren. Dat wil zeggen dat we nog steeds 
voorzichtig moeten zijn met onze schaarse 
middelen, maar bezuinigingen lijken voorlopig 
van de baan. 
 
Natuurlijk heb ik als VVD wethouder Financiën 
de afgelopen jaren met veel 
bezuinigingsmaatregelen deze niet willen 
doorschuiven naar onze inwoners. Gelukkig is 
het gelukt om de lokale lasten (gemeentelijke 
belasting) op niveau te houden. De afgelopen 
jaren zijn de belastingen zelfs onder de inflatie 
gebleven. Hier mogen we trots op zijn. 
 
Vanuit mijn portefeuille Economische Zaken 
hebben we in het voorjaar een nieuwe visie op 
het economisch beleid vastgesteld. Behoud 
van de bestaande bedrijven, opknappen van 
de bedrijventerreinen, flexibel omgaan met de 
bestemmingen op de bedrijventerreinen en 
meer aandacht voor ZZP-ers zijn een aantal 
zaken die hierin voorkomen. Momenteel ben 
ik volop bezig met het opstellen van een 
nieuwe detailhandelsvisie voor de dorpen 
Velp, Rheden en Dieren. Hieruit moet een plan 
van aanpak komen die het behoud van een 
stevige positie van onze winkelcentra ook in 
de toekomst garandeert. 
 
Mede op aandringen van de VVD-fractie heb ik 
de opdracht gekregen om binnen mijn 
portefeuille Openbare Ruimte en Verkeer te 
onderzoeken hoe we de kwaliteit van onze 
wegen, trottoirs, fietspaden en openbaar 
groen kunnen verbeteren. Sinds 2012 hebben 
wij structureel E 500.000 bezuinigd op deze 
onderdelen. Dat is goed merkbaar en verdiend 
aandacht voor verbetering. 
 
 

Agenda 

7 oktober: 

Publicatie concept-verkiezingsprogramma. 

15 oktober: 

ALV Regio Oost Zwolle::   

Van 08.30-10.30 is voor bestuurders. Van 

10.30-12.00 uur is een ALV, open voor alle 

leden van Oost. 

19 oktober: 

ALV netwerk Rheden/Rozendaal 

28 oktober: 

Deadline indienen amendementen 

landelijk verkiezingsprogramma 

19 november: 

ALV landelijk in Noordwijkerhout 

mailto:benno@liefstingh.nl
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Met zo'n 130 
gebouwen in mijn vastgoedportefeuille 
hebben we een keuze gemaakt welke 
gebouwen we willen behouden (ivm onze 
taken) en welke gebouwen we gaan afstoten. 
Op dit moment zijn we volop bezig 
(overbodig) vastgoed te verkopen. 
 
Tijdens de ledenvergadering van 19 oktober 
zal ik u verder informeren.  
 
Ronald Haverkamp 

Wethouder 

 

Van de fractievoorzitter 

Tijdens de laatste 

vergadering voor het 

zomerreces werden de 

algemene beschouwingen 

gehouden. Iedere partij 

geeft dan zijn mening over de stand van zaken 

van het uitgevoerde in het afgelopen jaar en 

welke plannen zij graag meegenomen zien in 

de nieuwe begroting.  Wij hebben toen als 

VVD geconstateerd dat wij tevreden zijn met 

het werk van het college omdat de financiën 

op orde zijn en de problemen worden 

aangepakt. Wij hebben nog aandacht 

gevraagd voor de economie binnen onze 

gemeente, we moeten hard werken om de 

werkgelegenheid op peil te houden, en we 

hebben aandacht gevraagd voor de kwaliteit 

van de openbare ruimte. We hebben diverse 

meldingen gehad van mensen met klachten 

over in/uit de straat groeiend onkruid. 

In de eerste vergadering na het zomerreces 

werd, hoe toepasselijk, gesproken over 

recreatie en toerisme op de Veluwe. Hoe 

kunnen we de toeristische economie 

stimuleren in onze mooie omgeving. 

 Daarnaast waren er de eerste beschouwingen 

over het bouwen van een zo duurzaam 

mogelijk zwembad in Velp.  Dat blijft een hele 

uitdaging. 

 

De komende tijd gaan we verder met de 

ontwikkelingen in de sociale sector. Kijken we 

naar de samenwerking met de omliggende 

gemeenten en gaan we kijken naar de 

overcapaciteit van regionale 

bedrijventerreinen. Ook altijd een lastig 

dossier is de verslechterende ontwikkeling in 

onze sociale werkplaats Presikhaaf bedrijven. 

 

De komende tijd gaan we verder met de 

ontwikkelingen in de sociale sector. Kijken we 

naar de samenwerking met de omliggende 

gemeenten en gaan we kijken naar de 

overcapaciteit van regionale 

bedrijventerreinen. Ook altijd een lastig 

dossier is de verslechterende ontwikkeling in 

onze sociale werkplaats Presikhaaf bedrijven. 

 

Wij houden U via berichten op de website 

www.rheden.vvd.nl op de hoogte van actuele 

ontwikkelingen. 

 

In mijn rol als campagneleider heb ik in de 

afgelopen ledenvergadering toegezegd dat ik 

mij zou gaan verdiepen in hoe sociale media in 

te zetten voor de campagne. Hier ben ik 

verder nog niet aan toe gekomen. 

Ook is de regionale campagne commissie 

actief bezig met het voorbereiden van de 

campagnes in 2017 en 2018. Mochten er 

leden zijn die informatie willen over deze 

teams of eventueel zelf willen deelnemen aan 

zo’n team laat het mij even weten.  

Zet 12 oktober in ieder geval in uw agenda. 

Dan zal er in de regio een bijeenkomst zijn 

met één van onze gelderse kamerleden 

Remco Dijkstra. Meer informatie daarover zal 

op onze website verschijnen. 

 

Jaap Uijthof 

  

http://www.rheden.vvd.nl/
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Voortgang 

samenvoeging afdelingen VVD 

 

Uitgangspunt van het hoofdbestuur om 

te komen tot een andere 

organisatiestructuur is de volgende: 

‘Wij zijn een partij voor iedereen die 

onze liberale idealen deelt. De basis van 

een politieke partij is een groep mensen 

die samen bedenkt hoe ze het land nog 

beter kunnen maken. De VVD moet een 

verzamelplaats worden voor alle liberaal 

denkenden in Nederland. Lid of niet-lid. 

Dat is de basis van de nieuwe plannen 

voor de toekomst van de VVD. 

Dat gaat op verschillende manieren 

gebeuren. Zo gaan we de bijeenkomsten 

die op alle niveaus in de partij 

georganiseerd worden omvormen tot 

thematische netwerken. Er komen 

flitscongressen, internetcommunities en 

de nadruk komt nog meer te liggen op 

sociale media. Iedere liberaal denkende 

is van harte welkom om mee te praten 

en mee te doen. 

Hiervoor is ook een andere structuur 

nodig. Afdelingen moeten om dit te 

kunnen dragen wel wat volume hebben. 

Afdelingen met minder dan tweehonderd 

leden gaan op in 

samenwerkingverbanden met andere 

gemeenten en worden lokale netwerken. 

De zeventien regiobesturen die we 

Kamercentrales noemen worden 

samengevoegd tot zeven VVD-regio’s. 

De voorzitters van deze regio’s vormen 

samen met het afgeslankte Hoofdbestuur 

een landelijk bestuursoverleg.’ 

Wat heeft het bestuur van Rheden-

Rozendaal gedaan? 

Tijdens de ALV jl. 11 mei is besloten 

gesprekken te voeren, in eerste 

instantie, met de afdelingen Renkum en 

Arnhem in het kader van de 

opschaling/samenvoeging van deze VVD 

afdelingen. Mogelijk zou er ook 

gesproken worden met de afdeling 

Brummen. 

Op dinsdag 17 mei zijn de drie 

bestuursvoorzitters bijeen gekomen voor 

een eerste bespreking en kennismaking. 

De afdeling Renkum heeft direct 

aangegeven wel wat te zien in het 

samengaan, Arnhem was nog niet 

enthousiast. 

Op 9 juni is een bijeenkomst 

georganiseerd bij Dudok in Arnhem, om 

van gedachten te wisselen met de 

besturen van Arnhem, Renkum en 

Rheden/Rozendaal.  

Hier is gesproken over mogelijke functies 

en wie daarvoor belangstelling hebben 

Naar aanleiding van de uitkomst gaan de 

drie besturen dit verder uitwerken. 

Het idee van de VVD Den Haag is dat het 

door de opschaling eenvoudiger wordt 

om besturen samen te stellen. De 

afgelopen jaren zijn er diverse afdelingen 

organisatorisch in problemen geraakt 

omdat er te weinig leden belangstelling 

hadden voor een bestuursfunctie (ook bij 

onze afdeling) 

Onder dit bestuur komen commissies te 

hangen die per gemeente allerhande 

functies gaan vervullen, denk hierbij 

aan: communicatie, campagnes, 

activiteiten (bijv. politieke cafés, 

uitnodigingen prominenten en publiceren 

van elkaars (openbare) activiteiten), 

gezamenlijke voorbereiding in aanloop 

naar verkiezingen, fundraising, regionale 

coördinatie, jongeren, vorming/scholing.  

Iedere voormalige afdeling zou ook zijn 

eigen campagnebudget behouden. 

Door deze constructie is de verwachting 

dat het gemakkelijker wordt om 

vrijwilligers te vinden voor de 

verschillende functies.  

Naar aanleiding van de bijeenkomst in 

Dudok is een concept 

samenwerkingsovereenkomst opgesteld  

Tijdens de ALV van 19 oktober zullen wij u 

verder bijpraten. 
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Tenslotte. 

Tot zover onze eerste nieuwsbrief. 

Als u suggesties voor de volgende nieuwsbrief 

heeft horen wij dat graag. 

Wij zien u graag tijdens de volgende Algemene 

Ledenvergadering op 19 oktober.  

Met Liberale groet,  

namens het bestuur 

Benno Liefstingh 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hans Elsenaar 

Voorzitter a.i. 

 

 

 

 

Peter Hendriks 

Penningmeester a.i. 

 

 

 

Benno Liefstingh 

Secretaris a.i. 


